
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 17. října 2024 
 
Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Hoksza, Koucký, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Hosté: Kolman a Kuboň (na body 2–5) 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (19. 9.) - bez připomínek. 
 
 2. Proděkan Kuboň informoval o dohodnutém postupu útlumu výuky vývoje 

počítačových her. 
 
 3. Proběhla diskuse o omezování kapacit předmětů. Je třeba využívat 

mechanismus přednostního zápisu a mít skrytou dodatečnou kapacitu. Pokud 
jsou kapacitní problémy u předmětů pro studenty z Erasmu, je třeba to dát vědět 
na studijní. 

 
 4. Proděkan Kuboň informoval o zahájení prvního disciplinárního řízení kvůli 

podvodům. Pro hladší průběh je nutná lepší spolupráce s vyučujícími – včasné 
zápisy podvodů do databáze a včasné zahájení řízeni. Je třeba v tomto smyslu 
nadále instruovat vyučující. 

 
 5. Kolegium sekce schválilo (poměrem 9:0) ocenění pro Emila Svobodu 

z nadačního fondu Bernarda Bolzana. 
 
 6. Kolegium sekce schválilo (poměrem 9:0) návrh proděkana Sgalla na vnitřní 

hodnocení publikací. Došlo k upřesnění podmínek pro konferenční publikace 
(počet stránek, zařazení do hlavního sborníku konference) a upřesnění bodování 
editace sborníků a ocenění typu best paper. 

 
 7. Proděkan Sgall vyzval vedoucí ke kontrole podkladů pro odměny a odhadu 

zůstatků provozních nákladů (do 31. 10.) a k dodání podkladů pro odměny z 04 
do 6. 11. Je třeba rovněž zkontrolovat čerpání projektů včetně PRIMUSů a 
kofinancovacích podúčtů. 

 
 8. Sekce nebude podávat žádný návrh na nominaci do hodnotícího panelu RVVI, 

nebyl nalezen vhodný kandidát. 
 
 9. Proděkan Sgall informoval o průběhu prvních hodnocení dle Kariérního řádu. Na 

podzim nás čekají dvě vlny: končící smlouvy OA a docenti a profesoři. 
 
 10. Stavba menzy se chýlí ke konci, předpoklad otevření na přelomu roku (6. 1.) je 

stále reálný. Kolegium schválilo název „Malostranská menza“. 
 
 11. Stavba HPC rovněž finišuje, čeká se na dodávku vybavení z ERDF. 
 
 12. Do příštího kolegia je třeba shromáždit požadavky na investice pro SB. 
 
 13. Návrhy GAUK se podávají do 29. 10., návrhy na Bolzanovu cenu do 31. 10. 
 
 14. V nejbližší době dojde k navýšení příspěvku na stravné z 80 na 100 Kč. 



 
 15. Příští schůze kolegia bude 7. 11. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


